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Protokół nr 2/2019  

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 2/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego dnia 23 stycznia 2019r. od godz. 14:00 r. do godziny 15:30 w 

sali posiedzeń Rady Miejskiej w Zdunach. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska – Radny Janusz 

Hyliński w porozumieniu z Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Radną 

Karoliną Jankowską – Grzybek otworzył wspólne posiedzenie Komisji.  

Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane quorum i jest władna obradować. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie komisji wg załączonej listy obecności.  

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radni obecni: 

 Janusz Hyliński  

 Danuta Kułaga  

 Robert Marciniak  

 Elżbieta Musiałowska  

 Irena Nowak  

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Radni obecni: 

 Karolina Jankowska-Grzybek 

 Barbara Kempiak 

 Magdalena Konrady 

 Artur Wiatrak 

Nieobecność usprawiedliwiona Radna Ewa Chyła. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

 Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

 Władysław Ulatowski – Sekretarz Gminy,  

 Joanna Wojtaszek Prezes PWiK sp. z o. o.,  

 Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami,  

 Ewelina Robak – Inspektor ds. geodezji i budownictwa, 

 Alina Hybsz – Kierownik MGOPS. 
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Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radny Janusz Hyliński  

otworzył posiedzenie Komisji witając przybyłych. 

Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 18.01.2019 r. prowadzący obrady wniósł o uzupełninie pkt. 3 

porządku obrad o sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2018 r.   

 

Członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska powyższy wniosek przyjęli 

– 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” na 5 członków 

komisji obecnych podczas głosowana.  

Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej powyższy wniosek przyjęli – 4 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” na 4 członków komisji obecnych 

podczas głosowana.  

 Innych uwag wniosków do porządku obrad nie wniesiono.  

Prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych Gminy,  

b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 

terenie Gminy Zduny, 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Urocza, 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Malinowa, 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zduny ul. Słoneczna, 

f) w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Zduny w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów 

Wielkopolski, 

g) w sprawie wyznaczenia  przedstawicieli Rady Miejskiej w Zdunach do Komitetu do spraw 

wspierania inicjatyw lokalnych, 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/189/2013 z dnia 21 marca 2013r. w sprawie diet i 

zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Zdunach, 

j) w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku na terenie 

Gminy Zduny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

k) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
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posiłku, świadczenia pieniężnego lub rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, dla 

osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

3. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zduny w roku szkolnym 

2017/2018 oraz sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2018 r.   

4. Funkcjonowanie Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zdunach. 

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono.  

 

W dalszej części obrad Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska wspólnie z 

Komisją Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowały projekty uchwał na kolejną sesje RM.  

 

Pkt.2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych Gminy, 

Projekt uchwały przedstawiała Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego  

na terenie Gminy Zduny,  

Projekt uchwały przedstawiła Joanna Wojtaszek. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Urocza, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Robak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński  

oraz Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Malinowa, 

 Projekt uchwały przedstawiała Ewelina Robak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
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e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zduny ul. Słoneczna, 

Projekt uchwały przedstawiała Ewelina Robak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

f) w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Zduny w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów 

Wielkopolski, 

Projekt uchwały przedstawił burmistrz Zdun Tomasz Chudy. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Zdunach do Komitetu do spraw 

wspierania inicjatyw lokalnych, 

Projekt uchwały przedstawił burmistrz Zdun Tomasz Chudy. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 
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Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/189/2013 z dnia 21 marca 2013r. w sprawie diet i 

zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Zdunach, 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zdunach Radna Danuta Kułaga. 

Radna Karolina Jankowska Grzybek pytała czy w budżecie gminy na 2019r. są zabezpieczone 

środki finansowe na podwyżki diet, aby uniknąć sytuacji, w której pod koniec roku zabraknie 

pieniędzy na wypłaty diet.  

Radna Magdalena Konrady zauważyła, że to dopiero początek kadencji; za wcześnie aby 

występować o podwyżkę. Pytała ile wynoszą diety radnych w Radach ościennych o podobnej 

wielkości.   
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Radny Robert Marciniak dodał, że w skład Rady weszli w większości nowi Radni; Podwyżką diet 

powinno zająć się w poprzedniej kadencji. Jestem nowym Radnym i dopiero rozpoczynamy drogę 

w samorządzie. Pytał o konsekwencje finansowe jakie wywoła podwyżka diet. 

Radna Elżbieta Musiałowska powiedziała, że wyborcy znają Radnych i uważa, że podwyżka diet 

jest słuszna.  

Radny Janusz Hyliński zauważył, że w budżecie na 2019r. zaplanowano 1,8 mln nadwyżki i % diet 

w budżecie to znikomy udział. Nadmienił, że nie każdy Radny na podwyżce skorzysta. Diety 

Przewodniczących Komisji nie ulegają zwiększeniu. Natomiast podwyższona jest tylko kwota 

za udział w posiedzeniu komisji i sesji.   

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy dodał, że nie widzi przeszkód, aby zwiększyć wysokość diet 

Radnych w budżecie na 2019r. Wyjaśnił, że w porównaniu z wydatkami na innych paragrafach  

np. na dofinasowanie oświaty. Uznał, że wzrost diet będzie motywacją dla Radnych do pracy. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, że kwotowo po podwyżce diety zbliżone będą do kwot  

w Krotoszynie. 

Radna Barbary Kempiak poparła wniosek o zwiększenia diet o 5% za posiedzenie.  

Radna Danuta Kułaga z uwagi na zapytania Radnych o skutki finansowe po podwyżce diet, 

zawnioskowała do p. Skarbnik o szczegółowe wyliczenie kosztów zwiększania diet Radnych  

od 01.02.2019r., aby był pogląd jak podwyżka będzie miła wpływ na budżet. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 2 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

j) w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku na terenie 

Gminy Zduny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

Projekt uchwały przedstawiła Alina Hybsz.  

Radna Magdalena Konrady pytała kto zgłasza dzieci do programu. 
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Kierownik Alina Hybsz odpowiedziała, że rodzice, dyrektorzy jednostek oświatowych lub 

nauczyciele. Jest to jeden ciepły posiłek w postaci obiadu.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

k) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego lub rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały przedstawiła Alina Hybsz. Pytań , uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
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Pkt. 4. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zduny w roku 

szkolnym 2017/2018 oraz sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

2018r. 

Sprawozdania przedstawił Sekretarz Gminy Władysław Ulatowski. Pytań, uwag do 

przedstawionych sprawozdań nie wniesiono.  

 Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji Zdrowa Radny Janusz Hyliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Radna Karolina Jankowska - Grzybek poddali sprawozdania pod 

głosowanie. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

sprawozdania w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie sprawozdania w 

przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 4. Funkcjonowanie Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zdunach. 

Temat członkom komisji szczegółowo przedstawiła kierownik Alina Hybsz.  

Ośrodek obsługuje teren miasta i gminy zamieszkały przez 7 tys. mieszkańców. 

MGOPS realizuje szeroki zakres zadań merytorycznych (z zakresu zadań własnych gminy jak i 

zadań zleconych gminie) wynikających z ustaw, rozporządzeń i uchwał m.in: o pomocy społecznej,  

o świadczeniach rodzinnych, o pomocy osobom uprawnionym do alimentów, o dodatkach 

mieszkaniowych i dodatku energetycznym, o stypendiach szkolnych, o pieczy zastępczej,  

o rządowym programie dla rodzin wielodzietnych Karta Dużej Rodziny, o programie pomoc 

państwa w zakresie dożywiania, o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci – program 500plus 

oraz od lipca 2018 program Dobry Start 300 plus. MGOPS współpracuje z wieloma instytucjami, 

m.in. z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, z Sądem Rejonowym w Krotoszynie, ze szkołami, 

z przedszkolami, z policją, z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, z 

Gminnym Zespołem Interdyscyplinarnym ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, z 

Powiatowym Urzędem Pracy, ze Specjalistycznym Ośrodkiem Wsparcia dla Ofiar Przemocy w 

Rodzinie w Zdunach. MGOPS kieruje również pracą Świetlicy Podwórkowej „Przystań” dla 

Dzieci.  

 

Radna Danuta Kułaga pytała kto ponosi koszty rodzin zastępczych jeśli dzieci są z poza terenu 

gminy Zduny.  
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Alina Hybsz wyjaśniła, że obecnie dzieci umieszczone są w rodzinach zastępczych 

spokrewnionych. Koszty utrzymania rodzin zastępczych w przypadku dziecka posiadającego stały 

meldunek w danej gminie to dana gmina ponosi koszty utrzymania w rodzinie zastępczej.  

Radny Janusz Hyliński pytał ilu pracowników zatrudnia MGOPS w Zdunach. 

Alina Hybsz odpowiedziała, że zatrudnionych jest w sumie 11 osób.   

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy, dodał że zwiększono zatrudnienie w MGOPS po uruchomieniu 

programu 500 plus.  

Radny Robert Marciniak zauważył, że MGOPS posiada szeroki wachlarz usług.  

Radna Danuta Kułaga zwróciła uwagę, że pracownicy socjalni są narażeni na uszczerbek zdrowia. 

Pytała czy pracownicy przechodzą szkolenia radzenia sobie w trudnych sytuacjach.  

Alina Hybsz odpowiedziała, że pracownicy powinni przejść kurs z samoobrony.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska nie wniosła 

uwag do Funkcjonowanie Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zdunach. 

 

Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się ze zmianami w Statucie Związku 

Międzygminnego EKO SIÓDEMKA. Po analizie zmian wprowadzonych w statucie uwag do zmian 

nie wniesiono. Członkowie komisji przyjęli przedłożone zmiany w Statucie do akceptującej 

wiadomości.  
 

Przewodniczący Komisji  

 

mgr Janusz Hyliński  

 

Przewodnicząca Komisji  

 

mgr Karolina Jankowska - Grzybek  

 
  

  

 

Przygotował(a): Barbara Fornal 


